

No consideration of Principle Adverse Impact of investment decisions on sustainability factors – applicable to Ruffer S.A.

Material sustainability factors relating to the climate and environment, social and employee matters, human rights, anti-corruption and anti-bribery matters are analysed by members of the Responsible Investment and Research teams. However, the Ruffer S.A. investment process does not currently include the consideration of principal adverse sustainability impacts (PAI). Assessment of PAI is complex and on a multi-asset basis, it may be based on data which is difficult to obtain and incomplete, estimated, out of date or otherwise materially inaccurate. We are monitoring recent improvements with regards to data availability and developments with European Union regulation and guidance and, once full and accurate PAI analysis is possible for the spectrum of securities held, Ruffer will reconsider the incorporation of these into the investment process.

Absence de prise en compte des Principales Incidences Négatives des décisions d'investissement sur les facteurs de durabilité – applicable à Ruffer S.A.

Les facteurs matériels de durabilité relatifs au climat et à l'environnement, aux questions sociales et salariales, aux droits de l'homme et à la lutte contre la corruption sont analysés par les membres des équipes IR et de Recherche. Cependant, le processus d'investissement Ruffer ne tient actuellement pas compte des Principales Incidences Négatives (PIN) en matière de durabilité. L'analyse des PIN est complexe. Sur un portefeuille multi-actifs, il se peut que les données soient difficiles à obtenir et incomplètes, approximatives, obsolètes ou encore fondamentalement erronées. Nous surveillons les améliorations récentes concernant la disponibilité des données et les développements de la réglementation et des directives de l'Union européenne et, une fois qu'une analyse précise des PIN sera possible pour l'ensemble des titres détenus, Ruffer reconsidérera l'incorporation de ces dernières dans le processus d'investissement.